
Het nieuwe financieringsstelsel voor de kinderopvang is misschien gunstig voor de 
belastingdienst ( ze hoeven geen werk meer te verrichten) maar heel ongunstig voor de 
kinderopvangorganisaties. Wij zijn een klein kinderdagverblijf met maar 1 groep en zullen 
dus ook voor onze ouders ons helemaal moeten verdiepen in een heel nieuw 
financieringssysteem. 
Dat zal ontzettend veel administratietijd gaan kosten!

Ik vind dat het niet de taak van de kinderopvang is om te zorgen dat ouders hun belasting 
terug krijgen van de overheid. Kinderopvangorganisaties bepalen hun prijs en moeten dat 
betaald krijgen. Nu moeten ze gaan regelen dat ze hun geld van Duo terugkrijgen. Elke 
verandering van dagen of een keer een dag extra, gaat een enorme administratieve rompslomp 
opleveren voor de kinderdagverblijven.
En dat zal vooral voor ons, kleine kinderdagverblijven, gaan gelden.

Ik vind het belachelijk dat wij daarvoor moeten gaan opdraaien.
Het zal misschien een veiliger systeem zijn met minder kans op fraude, maar daar draaien de 
kinderopvangorganisaties voor op. Laat ze maar beter op fraude gaan controleren en vergeet 
dit nieuwe systeem.


